

“Win an electronic package for a virtual Back to school” Contest

No purchase necessary. Participants must be legal residents of Canada and have reached the age of majority in their province or territory at the time of registration. Contest begins on August 20, 2020 at 11:00:00 a.m. (EDT) and ends on September 21, 2020 at 11:00:00 a.m. (EST). Four (4) Grand prizes to win consisting each of one (1) laptop computer, one (1) wireless mouse and (1) wireless headset. Ten secondary Prizes to win, each consisting of a wireless headset. The approximate retail value of each Grand Prize is of CAD\$1,500.00 (including all applicable taxes) and of CAD \$225.00 (including taxes) for each Secondary Prize. Restrictions and conditions apply. Correctly answering a mathematical skill-testing question is required to win a prize. Odds of winning depend upon the number of eligible entries received During the Contest Period. Registering and complete contest rules available at www.oasisforknowledge.ca.

Concours «Gagnez un ensemble électronique pour une rentrée virtuelle»

Aucun achat requis. Les participants doivent être résidents légaux du Canada et avoir atteint l'âge de la majorité dans leur province ou leur territoire au moment de participer. Le concours débute le 20 août 2020 à 11h00m 00s (HAE) et prend fin le 21 septembre 2020 à 11h00m 00s (HAE). Quatre (4) Grands Prix à gagner consistant chacun en un (1) ordinateur portable, une (1) souris sans fil et un (1) casque d'écoute sans fil. Dix (10) Prix Secondaires à gagner consistant chacun en un casque d'écoute sans fil. La valeur approximative totale au détail de chaque Grand Prix est de 1 500,00\$CAD (incluant les taxes applicables) et de 225,00\$ CAD (incluant les taxes) pour chaque Prix Secondaire. Des restrictions et conditions s'appliquent. Répondre correctement à une question d'habileté mathématique est requis pour gagner un prix. Les chances de gagner dépendent du nombre total de participations éligibles reçues durant la Période du concours. Inscription et règlements complets du Concours au www.lasoifdapprendre.ca.